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Trudeau investoval 9 milionů dolarů do cvrččí továrny,
aby Kanaďany naučil jíst hmyz, po roce míří k bankrotu

necenzurovanapravda.cz/2024/11/trudeau-investoval-9-milionu-dolaru-do-cvrcci-tovarny-aby-kanadany-naucil-jist-
hmyz-po-roce-miri-k-bankrotu

V rámci klimatické agendy se prosazuje razantní změna jídelníčku,
což bylo ostatně zdůrazněno i na letošním COP29, kde se země
zavázaly, že zavedou speciální daně na maso a mléko.

Mezitím se snaží zejména západní země naučit obyvatelstvo jíst
hmyz. I proto již před téměř dvěma lety schválila EU 4 druhy hmyzu
ke konzumaci a stejnou cestou se vydávají i další země.

V posledních letech tak vznikají různé hmyzí farmy a továrny na
výrobu pokrmů z hmyzu, samozřejmě štědře dotované z daní
obyvatelstva, které o tyto produkty nestojí.

EU takto utrácí stamiliony ročně, což však zatím Evropany nenaučilo
jíst ve velkém hmyz.

K zemím, které se snaží lidem vnutit hmyz, patří také Kanada, kde je
„úspěch“ asi tak stejný jako v Evropě. Zájem o tuto náhražku masa
je mizivý a z daní dotovaná továrna jde postupně do krachu.

Bizarní plán Justina Trudeaua investovat téměř 9 milionů dolarů do
továrny na jedlé cvrčky se vymstil poté, co společnost propustila dvě
třetiny svých zaměstnanců.

„Kanadský premiér investoval v červnu 2022 do společnosti Aspire
Food Group 8,5 milionu dolarů ze státních fondů, aby pomohl
vyvinout inovativní způsoby, jak uspokojit poptávku po udržitelnějších
potravinách,“ uvádí se v tiskové zprávě.

Továrna byla otevřena v roce 2023 a měla pojmout 4 miliardy cvrčků
najednou, čímž by vzniklo 13 milionů kilogramů jedlého cvrččího
proteinu ročně.
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Věci se vyvíjely jinak a společnost právě propustila 100 ze svých 150
zaměstnanců, podle generálního ředitele Davida Rosenberga.

Pracovníci řekli tisku, že jim byly po směně předány dopisy o
ukončení pracovního poměru v rámci šokujícího kroku.

„Je to zničující, upřímně. Většina z nás má rodiny, musíme platit
nájem,“ řekl jeden pracovník The London Free Press. „Výroba
stoupala a klesala.“

Někteří pracovníci tvrdí, že jim nebylo nabídnuto odstupné a zvažují
právní kroky.

Čtvrtina finančních prostředků společnosti pocházela od kanadské
vlády, 30 procent pocházelo z půjčky a zbytek pocházel z vlastního
kapitálu.

„Produkt společnosti Aspire se z velké části používá v krmivech pro
domácí zvířata dodávaných do Severní Ameriky, ale pracují na
dohodách, jak ho dostat i do jídla pro lidi,“ řekl tehdejší generální
ředitel Mohammed Ashour AFN v březnu 2023.

Očekávalo se, že společnost bude v letošním roce plně fungovat s
dostatkem objednávek pro udržení výroby.

„Společnost  založená pěti studenty McGillovy univerzity zaujala
vládu díky své udržitelnosti, protože cvrčci mají nižší ekologickou
stopu než maso a mléčné výrobky,“ řekl ředitel společnosti.

Zdá se tedy, že by firma dávno zkrachovala, pokud by nedodávala
hmyz jako krmivo pro zvířata.

To je ostatně jediné, co podobné podniky ještě drží nad vodou.

Nicméně podporovatelé klimatické agendy se nevzdávají. Již brzy
budou zavedeny velmi vysoké daně na maso a mléčné výrobky,
které budou mít za cíl obyvatelstvo západních zemí ke konzumaci
hmyzu a dalších náhražek masa přinutit.
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Předpokládám, že ani to většinu lidí od konzumace skutečného
masa neodradí. Jen ho budou konzumovat méně často a mezitím se
raději přizpůsobí vegetariánské stravě, než aby se krmili cvrčky,
moučnými červy a masem vyrobeným v laboratoři, jak si přejí
globalisté…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 3 Průměrně: 5]

 
 


